
Bestyrelsesmøde den 12.februar 2008 
 

Tilstede: Torben, Martin, Susie, Søren og Anne Lise (referent) 
Afbud: Arne 
 

 Arne har bedt om orlov fra bestyrelsesarbejdet. Suppleant Anne Lise 
Andreasen er indtrådt som stemmeberettiget medlem.  

 

 Velkomstbrev til nye beboere plus bestillingsblanket til navn på 
dørskilte godkendt. Uddeles fremover til nye beboere og lægges 
desuden på hjemmesiden. 

 

 Fem varmemålere har vist sig at være defekte. Bestyrelsen har 
anmodet Skanska om at installere nye og bære udgiften. 

 

 Søren og Martin vil i næste uge foretage en ejendomsgennemgang og i 
den forbindelse se på en større vand-ansamling på taget i blok 3.  

 

 Skanska har indsat net i affaldsskakter til beskyttelse af ventilatorer, 
efter at vildtflyvende plastposer har forårsaget problemer. Bestyrelsen 
gør krav over for Skanska for udgifter til reparation af ventilatorer, da  
manglen på net anses for at være en konstruktionsfejl. 

 

 Cirkonventiler er indstalleret (natsænkning) og effekten vil blive 
vurderet løbende. 

 

 Grundejerforeningen har udarbejdet to forslag til løsning af 
parkeringsproblemer. De vil blive fremlagt på generalforsamlingen. 

 

 Susie gjorde opmærksom på problemer med parkering af motorcykler. 
Hun foreslår indretning af flere specialbåse til MC, da de ellers optager 
en hel bilparkering. Hun peger på en enkel løsning for blok 4 ud mod 
stien. Torben tager forslaget med til et møde i Grundejerforeningen, da 
problemet er generelt. 

 

 Generalforsamling den 10. april 2008 kl.19.00  kommer til at foregå på 
Café Krunch Øresundsvej 14. Dagsorden følger. Forslag til agendaen 
indsendes til bestyrelsen senest 14 dage før generalforsamlingen. 

 
 
 
 
 
 

 Næste bestyrelsesmøde afholdes den 12.marts 2008. 
 

    Med venlig hilsen 
 

Bestyrelsen Etape 2 

Bestyrelsen henstiller til beboerne om at rydde op i kælderen, 
hvor sommerdæk, møbler og andet ragelse fylder op, spænder 
ben og samler støv uden for ”burene”. 
  

 


